
 
 

(试办) 

2017 年 3 月 29-30 日 香港·英基学校协会 

Chinese-English Bilingual Festival for Secondary Students (Pilot) 
 29-30 March 2017, ESF Hong Kong 

 
 

香港英基学校协会主办  
Hosted by English Schools Foundation, Hong Kong 

 

§ 比赛地点 英基学校协会中心 港岛鰂魚涌英皇道 1063 号 25 楼 

§ 参赛学生 具有中英双语能力的中学生 

§ 比赛项目 1 普通话-粤语辩论公开赛，中学十年级以上的学生 

2 中英双语辩论公开赛，  
3 中英双语讲故事，12-16 岁中学生，父母至少有一方为非华裔 
4 中英双语朗诵，12-16 岁中学生，父母至少有一方为非华裔 

§ 费用 参赛费用全免 

§ 报名及询问 各校负责老师请电邮李老师报名: feiying.li@esfcentre.edu.hk 

2016 年 10 月 31 日开始，12 月 2 日截止 

§ 参赛规则 请见附件 

§ Venue English Schools Foundation Centre: 25/F 1063 King’s Road, Hong Kong 

§ Participants Secondary students with Chinese-English bilingual competency 

§ Activities 1 Putonghua – Cantonese Debate: Secondary students, Year 10 and above 
2 Chinese-English bilingual debate: Open to secondary students in Year 11 or under 
3 Chinese-English bilingual story telling: 12-16 years of age, at least one parent must be 

non-native Chinese by ethnicity, not passport 
4 Chinese-English bilingual recital: 12-16 years of age, at least one parent must be 

non-native Chinese by ethnicity, not passport 

§ Fees Free participation 

§ Registration Teacher please register school team by email to Miss Li: feiying.li@esfcentre.edu.hk 
Starting 31 Oct. and ending 2 Dec. 2016, or inquire at the same email address 

§ Rules and regulations are included in the attached documents 

 

拥有多种语言能力是当代青少年及其家长的美好愿望，而这一美好愿望正随着世界舞台的变
化逐渐成为现实。我们诚邀各校具有双语能力的中学生参加这次盛会，一展语言才华，结交
双语朋友。 
Multi-lingual competence is one of the long cherished dreams of many young people and their parents. Such a 
dream is being fulfilled in today’s fast changing world. Secondary students with bilingual capabilities are 
cordially invited to the Festival, which will be an excellent opportunity to show off your linguistic talent and to 
make friends through a bilingual endeavour. 

比赛宗旨：参与第一，胜负第二。 
Our motto: Participation first, competition second. 


